
Janusz Dqbczynski
Radny Rady Miasta
Woclawek

Woclawek, dnia 9 kwienria 2O2Lr.

Pan MarekWojtkowski
Prezvdent Miasta Wloclawek
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Interpelacja miqdzysesyjna !

Majqc na uwadze tre56 odpowiedzi na mojq interpelacjq miqdzysesyjn4 ponownie kieruje do Pana
Prezydenta zapytanie o wydatkowanie Srodk6w z kasy urzqdu miasta na publikacjq refci o tematyce
samorz4dowej, oraz na artykuly sponsorowane w lokalnych mediach. Jednocze5nie pragnq zauwairyt , iL
zamieszczone w piSmie z dnia 25 marca 202Ir. uwagi sq co najmniej nie stosowne, uLyte pmeze mnie
sformulowanie jest szeroko pojqte i zdecydowanie w tej ne5ci mieSci siq pojqcie ,, artykuly sponsorowane ,
gdy2 umieszcza sig je w mediach publicznych i z racji swojej refci reklamujq miasto.
W zwi4zku zpowyilszymwnoszq o inforrracjq, il z budZetu miasta wydatkowano Srodk6w na cele zwiqlane
z promocj4 miasta, a w szczeg6lnofci re6ci o tematyce samorz4dowej on arrykuly sponsorowane.

Powyisz4 informacje prosze przedstawid w odrqbnym zestawieniu z rozbiciem na lata 2018, 20L9, 2020r.

JednoczeSnie pragne zauwaiy6, i2 pariska odpowiedZ na moj4 interpelacjq jest zbyt wymijaj4ca, co rodzi
podejrzenia o to , i2 ma Pan cof do ukrycia. Tlm czasem promocja miasta powinna byi czytelna i
transparenEla tak dla radnych jak i dla mieszkar{c6w.

Z powaianiem
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